
 

 

 

 

Fråga till årsmötet om Medlemsrekrytering 
 

Utifrån beslutet på förra årsmötet gällande medlemsrekrytering, se bifogat urklipp från 

årsmötesprotokollet undrar vi följande:  

1. Vilka aktiviteter har vidtagits för att utveckla medlemsrekryteringen?  

2. Vilken effekt har uppnåtts av dessa aktiviteter?  

3. Hur många nya medlemmar har tillkommit kopplat till aktiviteterna?  

4. Hur ser planeringen ut inför fortsatt utveckling av medlemsrekryteringen?  

5. Vilken målsättning har föreningen för utveckling av medlemsantalet för varje år under 

närmaste 5-års period?  

 

Charlotte och Kenneth Humling 
 

M2. Motion om utveckling av medlemsrekrytering.  

Kort summering av motionär Charlotte Humling.  

Ann-Kristin Adolfsson förmedlar styrelsens förslag att bifalla motionen.  

Charlotte Humling förtydligar att motionärerna förväntar sig tydlig förändring. 

Årsmötesordförande Julia Larsson frågar om årsmötet är redo att gå till beslut. Ingen mer 

begär ordet, talarlistan är tom.  

¤ Beslut om motion om utveckling av medlemsrekrytering. 

  

Årsmötet beslutar i enlighet med styrelsens förslag anta motion om utveckling av 

medlemsrekrytering. 



 

 

 

 

Svar från styrelsen på medlemsrekryteringsfrågan från Charlotte och Kenneth 
Humling 

 

Efter diskussion i styrelsen har vi beslutat att fokusera på medlemstillväxt inför, i samband 

med och efter flytt till ny simhall. Nuvarande simhall har inte möjlighet att expandera vad 

gäller verksamhet så därför har vi inte heller jobbat intensivt med medlemsrekrytering under 

2021, då verksamheten pga utrymme, och även pågående pandemi, inte kunnat ta emot flera 

medlemmar. 

Tillväxtmål i form av ökat antal aktiva medlemmar finns beskrivet i Strategi- och 

verksamhetsplanen. 

Vi kommer under 2022 och framåt tydligare informera att man som anhörig till kursdeltagare 

har möjligheten att bli stödmedlem, samt uppmuntra till aktivt deltagande i verksamheten. 

 


